
Referat fra møde d 25.06.09 i Halk Vandforsyning.

Tilstede : Aksel , Lars, Asmus, Jørn

Fravær uden afbud : Rene

1) generel orientering om projektet status ved Lars.

Projektet skrider godt fremad, der har dog været nogen forsinkelser, især i 
begyndelsen, men Mogens Anker har lovet det færdig inden jul.
Budgettet ser generelt ud til at holde, dog har der været færre erhvervstilslutninger 
end forventet, hvilket så opvejes af en bedre tilslutning generelt.

2) tilslutningspolitik ved flere husstande på samme matrikel

Der blev besluttet, at hvis der er ekstra ferielejligheder eller anden udlejning, skal 
det tages op i hvert enkelt tilfælde.
M.h.t. Erik Snitkjer blev det besluttet at det er tilstrækkeligt med en 
erhvervstilslutning frem for en ekstra tilslutning

3) orientering om møde med Haderslev Forsyning 

 Kommunen har meddelt at de først opkræver fra d 01.10.09. Indtil da skal Halk 
vandforsyning selv stå for opkrævningen. 
Det blev besluttet at aftalen fra Kommunen bliver sendt til kommunen uden 
anmærkning

4) evt.

Lars og Aksel tager kontakt til Skat ang. tidspunkt for afregning af vandafgift 


